
 

Bestyrelsesmøde afholdt 18-04-2024 hos Bech-Bruun samt 
online via Teams  

  
Tilstede:  
Steen Wintlev-Jensen, Jes Anker Mikkelsen, Bo Vinten, Jørgen Rosenfeldt, Anders Lassen samt Kristian Hansen og Søren 
Westphal. 
  
Online:  
Johan Hilding, Leif Linden, Jesper Højenvang 
Afbrud:  
Lone Buchardt 
  
Dagsorden:  
Konstituering 

- Valg af formand 
- Nedsættelse af Forretningsudvalg 

Valg af mødedatoer for resten af året 
Projekter 

- Søsikkerhedskonference 
- Indkøb af ny båd til Juelsminde 

Initativgruppe Faxe Ladeplads 
Vedtægter for Dansk Søredningsselskab 
Kriseplan 
Værkstedsbil 
Strategiplan 2025-2030 
Kommunikationsudstyr implementering 
Nyt fra sekretariat 
Nyt fra formanden 
 
Konstituering 
Steen Wintlev-Jensen blev valgt til formand, og Jørgen Rosenfeldt blev valgt som næstformand.  
Forretningsudvalget vil fremover bestå af, Steen Wintlev-Jensen, Jørgen Rosenfeldt og Anders 
Lassen.  
 
Valg af mødedatoer 
Resten af året blev planlagt således. 
10 juni 2024 
19 september 2024 
28 november 2024 
26 februar 2025 
 
 



 

Projekter 
Søsikkerhedskonferencesom som vi er med til at arrangerer tages af Anders Lassen. Anders melder 
at de første møder har været afholdt, og at man arbejder med en arbejdstitel som hedder ”Fra 
arbejdsplads til legeplads”  
 
Ny båd til Juelsminde 
Viking har en båd tilsvarende den i København samt Køge til salg.  
Båden er udstyret med alt elektronik samt har vi fået en tee-top med. Denne installeres ultimo 
efteråret 2024.  
Bestyrelsen gav tilsagn til at båden skulle indkøbes. 
 
Initiativgruppe Faxe Ladeplads 
Henvendelse til generalforsamling fra en gruppe som ønsker en redningsstation i Faxe Ladeplads. 
Det er aftalt med Steen Wintlev-Jensen at de påbegynder at få samlet samarbejdspartnere og 
frivillige samt andre interessenter fra området, og herefter indkalder til et møde, hvor Steen, 
Anders og Jesper vil deltage.  
 
Vedtægter 
Bestyrelsen vil i løbet af året gennemgå foreningens vedtægter.  
 
Kriseplan  
Steen Wintlev-Jensen vil sammen med Kristian Hansen påbegynde at få overført den eksisterende 
kriseplan samt gennemgå denne. Den fremlægges på næste bestyrelsesmøde.  
 
Værkstedsbil 
Bilen køres til Assens fredag, hvor indretningen af denne vil påbegynde. Herefter er det meningen 
at den skal være kørende kontor til de superbrugere som skal hjælpe de andre stationer med at få 
installeret kommunikationsudstyr.  
Det er vigtigt at der findes en løsning på at få bemandet bilen. Søren og Kristian vil kigge på 
forskellige løsninger.  
 
Strategiplan 2025-2030 
Johan Hilding, Steen Wintlev-Jensen samt Anders Lassen vil gå i gang med at udarbejde en 
strategiplan for 2025-2030 i tæt samarbejde med Jesper Højenvang og Lone Buchardt.  
Det blev også besluttet at der i denne plan, skulle fremgå en konkret plan for en større 
fondsansøgning samt tilskud fra det offentlige.  
 
Kommunikationsudstyr 
De sidste dele er på vej, når disse ankommer, så uddannes der nogle superbrugere som vil bistå de 
andre stationer med installation og brug af udstyr. Værkstedsbilen vil blive anvendt til 
superbrugerne til dette formål.  
 
 
 



 

Nyt fra sekretariatet 
Lige pt. mangler vi betaling eller udmeldelse fra 600 personer, disse vil løbende blive kontaktet.  
Pt. er der cirka 11500 betalende medlemmer. Der er fortsat forventet at vi kan nå det budgetteret 
antal medlemmer.  
 
På generalforsamlingen blev der bedt om adgang til regnskab. Dette var ikke muligt grundet GDPR 
lige pt. Da regnskabet alligevel kun opdateres når bogholderen er her, og hun allerede sender mail 
til stationerne, blev det besluttet at hun også skulle sende en saldobalance ud til stationerne, 
denne løsning er omkostningsneutralt i forhold til andre løsninger.  
 
Nyt fra formanden 
Steen oplyste at vi er inviteret til SSRS årsmøde. Dette deltager vi selvfølgelig i.  
TRYG sagen kører fortsat og afventer nu retten.   
Der ansøges pulje for uddannelse af frivillige.  
Mere fokus på nærved og ulykkesrapporter.  
”Kort om året 2023” er udsendt, og flere har skrevet positivt tilbage på denne. Der arbejdes videre 
med dette. Blandt andet vil vi tage fat i næstformanden for forsvarsudvalget som har budt på en 
kop kaffe.  
Mulighed for udvidet samarbejde med Musto, der afholdes møde som Steen Wintlev-Jensen og 
Kristian deltager i.  
 
Derudover er der pt. 3 ansøgninger ude til forskellige indkøb til stationerne.  
 
Evt.  
Anders og Kristian har givet interview til artikel fra UFDS. 
Havneguide er i trykken og forventes at begynde udgivelse medio maj.  


